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Resume af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen  
Vejlgården den 16. januar 2023 

 
Dagsorden:  

1) Sidste referat 
2) Regnskab 2022 
3) Budget 2023 
4) Generalforsamling 2023 
5) Rema 
6) Hønsehold 
7) Nedklassificering af stamveje 
8) Basketkurve 
9) Vandværksarbejde på Nyløkkevej 84-102 
10) MitID Erhverv 
11) Evt., herunder næste møde 

 
Ad. 1: Sidste referat  

Ingen bemærkninger. 
 
Ad. 2. Regnskab 2022 
 Godkendt. 

Kassereren finder de 2500,00 kr, som formentlig skyldes at E8 har indbetalt for meget og at 
der er udlæg for en indflytterbuket.  

 
Ad. 3: Budget 2023 

Justeres ift. 2500,00 kr i skyldige/for meget indbetalt. 
 

Ad. 4:  Generalforsamling 2023 
Vi prøver et alternativ til Malling Kro. Sognegården eller et af fælleshusene. 
Datoer: 16. marts, 22. marts, eller 27. marts 
Henrik forsøger at skaffe Sognegården. Alternativer undersøges efterfølgende. 
Fælleshuset på Mallinggårdsvej blev valgt den 22. marts (ref.) 
Vi starter med spisning (smørrebrød med øl/vand) og får kaffe efterfølgende. 
 

På valg er: 
3 bestyrelsesmedlemmer 
2 suppleanter 
2 revisorer 
2 revisorsuppleanter 
Som suppleanter: 

 
Vi starter med spisning kl. 18.15 og generalforsamling kl. 19.00. 
Bestyrelsen mødes ca. en halv time før (kl. 17.30). 
Indbydelse udsendes via hjemmesiden. 
 

Ad. 5:  Rema 
 Formanden svarer Stephan fra Rema. 

Bestyrelsen er ikke bemyndiget til at gå videre med et andet projekt. Formanden skriver til 
Stephan. 
Svaret lægges på hjemmesiden, sammen med den øvrige korrespondance. 
HVIS der kommer noget konkret om et boligprojekt, vil vi gerne se på det; men det er pt. Ikke 
noget bestyrelsen kan arbejde med, som det er nu. 



Resume nr. 00118R 
 
 

Generalforsamlingen i marts orienteres omkring sagsforløb og status. 
 

Ad. 6: Hønsehold 
Formanden har svaret omkring at et sponsorat af hønsehus mv. ikke kan godkendes af 
bestyrelsen. Det betyder at vænget selv må afholde omkostningerne til etablering og 
vedligehold. 
Initiativtagerne skal, i henhold til aftalen med bestyrelsen, tale med naboerne og få deres 
accept til projektet. 

 
Ad. 7: Nedklassificering af stamveje 
 Vi afventer initiativ fra Aarhus Kommune. 

Det er ikke en grundejerforeningsopgave og vi må forvente at der skal etableres 2 forskellige 
vejlaug. 

 
Ad. 8: Basketkurve 
 Nettet og plade er opsat på Eghovedvej. 

På Nyløkkevej afventer det stadig opsætning. Kassereren tager kontakt til vængeformanden og 
orienterer om at det er på lager og kan leveres til vænget, når det ønskes. 

 
Ad. 9: Vandværksarbejde på Nyløkkevej 84 – 102 
 Der er lidt tvivl om det beløb, der er til rådighed til ny asfalt fra vandværket. 
 Bestyrelsen får afklaret hvor meget der er tale om. 
 
Ad. 10:  MitID Erhverv 
 Afløser NemID/Digital Medarbejder Signatur. 
 Vi får formentlig besked fra Digitaliseringsstyrelsen omkring tid og muligheder. 

Umiddelbart vil der ikke være ændringer ud over at personlig MitID App. Skal benyttes til 
godkendelse af MitID Erhverv. 

 
Ad. 11: Evt. herunder næste møde 
 Generalforsamling den 22. marts i Fælleshuset på Mallinggårdsvej. 

 
 

 
 


